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És ezzel Isten nemcsak Trumpot védte meg, de az egész emberiséggel is jót tett.
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Ez a mém ugyan nem most készült, de erre az esetre is nagyon találó. És maga Trump is elmondta: „A szerencse vagy Isten mentett
meg.” Hát én ezt most egy kicsit kikérem magamnak. Hogy a szerencsét is behozza a képbe. Mert Isten mentette meg. Kész.

Nem hisszük el, ugye? Nem csak az ateisták, de az ún. „langyos keresztények” vagyis az elvileg hív?k, de a
hitüket nem gyakorlók is legyintenek ilyenkor. S?t, még az aktív hív?k is nehezen merik csak kimondani, vagy
egyáltalán, gondolni, hogy Isten (vagy a fia, Jézus, aki amúgy egy az atyával) mentette meg az elnök életét. (Igen,
elnök: egyetértek azokkal, köztük Dan Crenshaw texasi képvisel?vel, akik szerint innent?l kezdve zéró esélye van,
hogy Trump ne nyerje meg a választást. De ez egy másik téma.)

Miért is hajlunk nehezen erre a gondolatra? Miközben mindenféle feltételezést, fantáziálást, összeesküvés-
elméletet készséggel mérlegelünk. Hogy a CIA volt, hogy a politikai ellenfelek, a Demokraták szervezték meg, stb.
De ez az „összeesküvés-elmélet” valahogy eszünkbe sem jut. Még a hív?knek sem.

Ami azért furcsa, mert… gondoljunk csak bele… Amikor bajba, veszélybe kerülünk, nehézségeink támadnak, trauma,
szomorúság, gyász ér bennünket, vagy amikor simán csak meg vagyunk zavarodva, nem találjuk a helyünket…
olyankor rendszeresen az Úrhoz fordulunk, imádkozunk, a segítségét kérjük. Néha még az ateisták is; ismerjük a
mondást: egy zuhanó repül?gépen bel?lük soha nincs egy sem.

Szóval rendszeresen kérjük Istent, hogy segítsen nekünk, rajtunk. Hogy óvjon meg a bajtól. Aztán amikor
megteszi, akkor nem hisszük el, hogy ? volt. Persze, nem ? állt oda, és a saját kezével megállította a golyót, mint
Neo a Mátrixban. De Trump egy isteni sugallatra, az isteni gondviselés hatására mozdított annyit a fején a beszéde
közben, hogy a golyó csak a fülét súrolta.

És ezzel Isten nemcsak Trumpot védte meg, de az egész emberiséggel is jót tett. Trump lesz az elnök, és ha
sikerül békét teremtenie, az az egész világnak jó lesz. Még azoknak a félkegyelm?eknek is, akik rendre Hitlerezik,
diktátorozzák ?t. Ahogy Orbán Viktor is szokta mondani: a mi rendszerünkben azok is jobban járnak, akik nem ránk
szavaznak, az ? rendszerükben viszont azok is rosszul járnak, akik rájuk. Köszönjük meg Istennek, hogy megvédte
Trumpot. És ezzel a sátánnak is megüzente: öcsipók, nem lesz itt harmadik világháború!
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